

DSM Science & Technology Award China 2015

In Partnership with Chinese Nutrition Society (CNS)

Call for Nominations

DSM (China) and CNS invite nominations for the DSM Science & Technology Award China 2015.

As a science-based company, DSM is deeply committed to promoting innovative research that leads to products or applications that enhance people's quality of life. The award has been established to recognize and reward excellence to innovative PhD research in various fields that are of interest to DSM in Europe and States.

In 2015, the Award will be presented for the second time in China. DSM will work closely with CNS and reward Chinese talents in human nutrition science.

Award Objective

To recognize and reward excellence in innovative research by PhD students and those who have recently obtained their PhD in the field of nutrition science.

Eligibility Criteria

- Nominations are open to current PhD students and those who have recently obtained their PhD at a university/institute in China.
- Defense of the PhD thesis should fall into the period of May 1, 2014 and July 30, 2015.
- The nominated work must be focused on innovative research - fundamental or applied - in the nutrition science field.

Nomination procedure

Candidates must be nominated by their PhD supervisors (as a general rule: one nomination per supervisor). Nominations need to be accompanied by the following supporting documents (2 sets of hardcopies and 1 set of electronic PDF copy):

- A summary of the candidate's work (max. 5 pages in both English and Chinese).
- A list of all accepted PhD related publications, including DOI (Digital Object Identifier).
- Copies of the key publications (max. 3) in full length.
- The candidate's complete curriculum vitae, including (expected) date of PhD defense.
- A personal letter of recommendation from the PhD supervisor.

Reward

- The grand prize winner will receive a cash prize of RMB25,000 and each of the runners-up will receive a cash prize of RMB10,000.
- Travel and hotel accommodation costs will be reimbursed to each of the four finalists with a maximum of RMB4,000. Conference registration costs will be reimbursed up to a maximum of RMB1,000 each.

Pre-selection and Judging procedure

- The pre-selection committee will select 4 finalists before May 1.
- The best 4 finalists are invited to present their research in a short presentation of about 25 minutes (including questions and answers) during the Symposium to be organized as part of the 12th National Conference in Beijing on May 16-18. Immediately after the Symposium, the judges select the winner.
- All finalists must attend the 12th CNS National Conference to present their research during the special Symposium. Any finalist who cannot be present will be replaced in the competition by another candidate at the discretion of the pre-selection and judging committees.

Award presentation

The Winner will receive Award during the 12th CNS National Conference.

Please kindly mail nominations, together with supporting documents (2 sets of hardcopies and 1 set of electronic copy), to Ms. YAO Ying-Qiu, who is also the contact person for more information on the Award.

Telephone: 010-83554781-826

Email: yao@cnsoc.org

**Address: Unit 5, Floor 16, Feng-Hua Square Building A, #6
Guang-An-Men-Nei Street, Beijing, China**

Zip code: 100053

Closing date: April 10, 2015



2015年度帝斯曼缤纷科技奖—中国青年学者营养科学奖 与中国营养学会(CNS)联合颁发

提名公告

帝斯曼(中国)有限公司与中国营养学会联合征集“2015年度帝斯曼(中国)缤纷科技奖”提名。

作为一家以科技为本的公司,帝斯曼热忱致力于创新研发并借助优质的产品与丰富的应用来提高整个社会的生活品质。帝斯曼缤纷科技奖已有20余载历史,旨在认可与嘉奖在公司所关注的各项科技领域内出类拔萃的博士研究。该奖项在欧美地区每年颁发。

2015年帝斯曼(中国)缤纷科技奖将二度登陆中国,通过与中国营养学会的密切协作,共同嘉奖中国人类营养科技领域的优秀青年学者。

奖励目的:

发现与嘉奖优秀的致力于创新研究的博士研究生,要求必须是在营养科学领域近期获得博士学位或即将获得博士学位的优秀博士生。

候选人资格:

- 国内院所在读博士生以及近期获得博士学位的学生均可获得提名。
- 博士论文答辩期限为:2014年5月1日至2015年7月30日。
- 被提名的研究工作必须专注于营养科学领域的创新研究——基础或应用类型皆可。

报名程序及文件:

- 候选人必须由其博士生导师提名(每位导师限一次提名)。
- 提名文件需包含下列内容(两份纸质版,一份电子PDF版):
- 候选人科研成果简介(不超过5页,中英文各一份);
 - 所有申请博士学位时发表的文章的清单,包括数字文档标识符;
 - 发表的主要文献全文复印件(不超过3篇);
 - 候选人个人简历及具体联系方式,包括(预期)答辩的日期;
 - 来自导师的提名信。

奖励:

- 设特等奖一名,奖金人民币现金25,000元;优胜奖三名,奖金人民币现金各10,000元。

- 四位入围候选人均可获得最多人民币4,000元的差旅费用报销和最多人民币1,000元的会议注册费用报销。

预选和评审程序:

- 预选委员会在5月1日前遴选出4位入围者。
- 最佳的4位入围候选人受邀参加于5月16-18日在北京召开的中国营养学会第十二届全国营养科学大会期间特设的“中国营养学会与帝斯曼营养科学青年学者专题研讨会”。会议期间每人发表25分钟演讲(包括问答环节),介绍各自研究工作。研讨会结束后,评审委员即刻选出最终获胜者。
- 所有入围候选人必须参加所述研讨会并就各自科研成果发表演讲。任何无法参加会议的入围候选人将被预选委员会以及评审委员会选出的其他候选人替代。

颁奖:

获胜者将在第十二届全国营养科学大会期间领取奖项。

请将提名及相关文档(两份纸质版,一份电子版)邮寄至:中国营养学会学术与基金管理部姚滢秋女士。同时任何有关此奖项的资讯也欢迎垂询。

联系电话:010-83554781-826

邮箱:yao@cnsoc.org

地址:北京市西城区广内大街6号枫桦豪景A座5单元1601室

提名截止日期:2015年4月10日

